



Membership Application Form

會員申請表

Section 1. Type of Membership 會員類別

(Please ✓ the appropriate box 請在適當空格內填上✓)

公司會員 (Corporate Designer Member) 設計師會員 (Individual Designer Member)

非設計師會員 (Non-Designer Member)

Section 2. Personal Information 個人資料

(Primary Corporate Designer Member, Individual Designer Member and Non-Designer Member applicants have to fill in 公司會員第一申請人, 設計師會員及非設計師會員申請人必須填寫)

Name of Applicant (English) _____

申請人姓名(中文) _____

I.D. /Passport No. (身份證明文件/護照號碼) _____

Address (地址) _____

_____ Country (國家) _____

Tel No.(電話): _____ Mobile No.(手機): _____

E-mail (電郵): _____

WhatsApp Phone No. _____

Photo
(相片)

(Corporate Member second applicant has to fill in 公司會員第二申請人必須填寫)

Name of Applicant (English) _____

申請人姓名(中文) _____

I.D. /Passport No. (身份證明文件/護照號碼) _____

Address (地址) _____

_____ Country (國家) _____

Tel No.(電話): _____ Mobile No.(手機): _____

E-mail (電郵): _____

WhatsApp Phone No. _____

Photo
(相片)

Section 3. Company Information 公司資料

(All applicants (if apply) please fill in 所有會員申請人 (如適用) 請填寫)

Company Name (公司名稱) _____

Company Address (公司地址) _____

_____ Country (國家) _____

Company Tel No. (公司電話) _____ Fax No. (傳真) _____

Company E-mail (電郵) _____

Website (網址) _____

Brand Name (品牌名稱) _____

Section 4. Documents Required 入會申請所需文件

Membership Application Form (會員申請表格正本)

I.D. Copy/Passport Copy of All Signatories (所有簽名申請人身份證明檔副本/護照副本)

Recent Photo of All Signatories (所有簽名申請人近照一幅)

Name Card of All Signatories (所有簽名申請人之公司名片)

Crossed Cheque for Entry Fee to "International Jewellery Designer Association Limited"
(畫線支票抬頭人 "國際珠寶設計師協會有限公司" 以支付會員入會費)

Corporate Designer Member applicants and Individual Designer Member applicants to provide 2
LATEST jewellery designs <4MG JPEG File each, which can be actual product photos or sketches
(公司會員及設計師會員申請人需提交兩幅各少於 4MG JPEG File 珠寶製成品照片或設計圖)

All Corporate Designer Member applicants to include Copy of Business Registration
(所有公司會員申請人, 需提交商業登記証副本)

1. Corporate Designer Member 公司會員

- (i) Companies under the laws of Hong Kong or any other jurisdictions running jewellery design business shall be eligible for Corporate Designer Membership.
凡香港特區政府註冊之珠寶設計業務的公司，均可申請為公司會員。
- (ii) Corporate Designer Member can assign up to TWO (2) representatives to enjoy all benefits and activities provided by the Association. Any change of the representatives must be informed within 1 month by written notification to the Association.
公司會員可以擁有兩位(2)代表享有協會之服務利益或活動。如果有關公司會員代表有變，公司會員有責任在變動後一個月內以書面通知協會。
- (iii) Attend the Annual General Meeting with ONE (1) right to propose and vote. Primary Corporate Designer Member shall be the representative who possesses the right to vote unless presented with a written notification to the Association prior to the Annual General meeting.
出席周年全體會員大會，公司會員擁有一票會上動議權或表決權。除非公司會員以書面通知，否則第一公司會員為公司會員唯一動議權或表決權的代表。
- (iv) All Corporate Designer Members must pay an entry fee of HK\$20,000.
凡公司會員必須繳付入會費港幣 20,000 元。
- (v) All Corporate Designer Members shall abide by the regulations of the Association.
公司會員必須遵守本協會規章。
- (vi) All Corporate Designer Members shall notify in writing one month prior to their membership resignation.
公司會員必須在退出會籍前一個月以書面通知協會。
- (vii) The Association reserves the right to terminate the membership of a Corporate Designer Member should the Member violates the regulations of the Association or found to be damaging to the Association.
若發現公司會員有違反法律及本會守則的行為，本會有權立即取消會員的會籍及停止一切會員權益。

2. Individual Designer Member 設計師會員

- (i) Persons of any nationality who are in the jewellery design business shall be eligible for Individual Designer Membership.
凡任何國籍人士從事珠寶設計業務均可申請為設計師會員。
- (ii) Individual Designer Member can enjoy all benefits and activities provided by the Association.
設計師會員可以享有協會之服務利益或活動。
- (iii) Attend the Annual General Meeting with ONE (1) right to propose and vote.
出席周年全體會員大會，設計師會員擁有一票會上動議權或表決權。
- (iv) All Individual Designer Members must pay an entry fee of HK\$3,300.
凡設計師會員必須繳付入會費港幣 3,300 元。
- (v) All Individual Designer Member shall abide by the regulations of the Association.
設計師會員必須遵守本協會規章。
- (vi) All Individual Designer Member shall notify in writing one month prior to their membership resignation.
設計師會員必須在退出會籍前一個月以書面通知協會。
- (vii) The Association reserves the right to terminate the membership of an Individual Designer Member should the Member violates the regulations of the Association or found to be damaging to the Association.
若發現設計師會員有違反法律及本會守則的行為，本會有權立即取消會員的會籍及停止一切會員權益。

3. Non-Designer Member 非設計師會員

- (i) Persons of any nationality who are in the businesses related to jewellery, and are interested in taking part in, advising or assisting the development of the jewellery design industry but not running or being part of jewellery design business shall be eligible for Non-Designer Member.
凡任何國籍人士從事珠寶業務，如有興趣參與指導、諮詢及幫助珠寶設計行業之發展，但並不擁有珠寶設計業務，均可申請為非設計師會員。
- (ii) Non-Designer Member can enjoy most benefits and activities provided by the Association, except participating exhibition booths allocated for IJDA's Corporate Designer Members and Individual Designer Members.
非設計師會員可以享有協會之大部分服務利益或活動，除了參與 IJDA 從珠寶展覽會分配給公司會員和設計師會員的展覽攤位。
- (iii) Attend the Annual General Meeting but WITHOUT the right to propose and vote, and does not participate in the operations of the Association.
出席周年全體會員大會但沒有動議權或表決權，也不能參與本協會的日常運作。
- (iv) All Non-Designer Members must pay an entry fee of HK\$5,000.
凡非設計師會員必須繳付入會費港幣 5,000 元。
- (v) All Non-Designer Members shall abide by the regulations of the Association.
非設計師會員必須遵守本協會規章。
- (vi) All Non-Designer Members shall notify in writing one month prior to their membership resignation.
非設計師會員必須在退出會籍前一個月以書面通知協會。
- (vii) The Association reserves the right to terminate the membership of a Non-Designer member should the member violates the regulations of the Association or found to be damaging to the Association.
若發現非設計師會員有違反法律及本會守則的行為，本會有權立即取消會員會籍及停止一切會員權益。

Section 6. Declaration 聲明

I/We hereby apply for the Membership of the International Jewellery Designer Association Ltd. (IJDA), and if accepted, I/We agree to abide by the rules and regulations as may be laid down by the Association from time to time, and include the membership application guidelines set in this application form. IJDA reserves the right to reject any applications without giving any reasons and return the application fee received thereof.

According to the amendments to the Personal Data (Privacy) Ordinance in Hong Kong in 2013, IJDA would like to inform you about our policy regarding the use and protection of your personal data in our system. IJDA is wholly committed to protecting the privacy of all members. IJDA will announce our membership programs and activities via email. This includes program updates, events, invitations, conferences, seminars, courses of interest to our members, however we will not share your personal information with third parties. Should you not wish to receive information from IJDA, please email us at info@ijda.org.hk and request to be unsubscribed.

茲申請加入國際珠寶設計師協會有限公司成為會員，如蒙接納，本人/本公司願遵守會方之規則及條文及申請書上列明之有關會員守則。會方有權拒絕任何申請而不須作出理由，並退回有關已繳付申請費用。

根據 2013 年香港“個人資料（私隱）條例”的修訂，IJDA 謹通知閣下，關於我們在本系統使用及保護個人資料的政策。IJDA 完全致力於保護所有成員的隱私。IJDA 將通過電子郵件公佈我們的會員計劃和活動。這包括節目更新，活動，邀請，會議，研討會，會員感興趣的課程，但我們不會與第三方分享您的個人信息。如果您不希望收到 IJDA 的信息，請發送電子郵件至 info@ijda.org.hk 並要求取消訂閱。

Individual Designer Member/

Non-Designer Member

Applicant Signatory

設計師會員/非設計師會員

申請人簽名

Corporate Designer Member

Applicant Authorized Signatory

Name, Title, and Company Chop

公司會員代表人簽名

名字、職位、簽名及蓋章

Date 日期

Internal Use Only		
Date received:	Approved by: _____	Membership No.: